

Title (en)
ADHESIVE FILMS.

Title (de)
KLEBENDE FILME.

Title (fr)
PELICULES ADHESIVES.

Publication
EP 0498832 A1 19920819 (EN)

Application
EP 90916324 A 19901031

Priority
GB 8924626 A 19891101

Abstract (en)
[origin: WO9106609A1] An adhesive film having a protective backing layer and a thin layer of adhesive material comprising an ethylene derived polymer containing from 30 to 60 wt % of a monofunctional ethylenically unsaturated ester and having a melt index of form 0.1 to 10. The adhesive material may consist essentially of the ethylene derived polymers and does not contain viscosity reducing and/or tack improving additives.

Abstract (fr)
Pellicule adhésive munie d'une couche support et d'une mince couche d'une matière adhésive, comportant un polymère dérivé de l'éthylène renfermant de 30 à 60 % en poids d'un ester éthyléniquement non saturé monofonctionnel et possédant un indice de fusion compris entre 0,1 et 10. La matière adhésive peut être constituée principalement par des polymères dérivés de l'éthylène et ne renferme pas d'additifs de réduction de la viscosité et/ou d'amélioration de la qualité adhésive.

IPC 1-7
C09J 7/00

IPC 8 full level
C09J 7/02 (2006.01)

CPC (source: EP)
C09J 7/241 (2017.12); **C09J 7/381** (2017.12)

Citation (search report)
See references of WO 9106609A1

Designated contracting state (EPC)
BE DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)
WO 9106609 A1 19910516; EP 0498832 A1 19920819; GB 8924626 D0 19891220; JP H05504982 A 19930729

DOCDB simple family (application)
GB 9001664 W 19901031; EP 90916324 A 19901031; GB 8924626 A 19891101; JP 51519590 A 19901031